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Els ponents nomenats redactaren el següent 
dictamen :

* * *

Els sotasignats honorats amb Tencàrrec del Con
seil d’estudiar la proposició del Dr. Bernet i re
dactar un dictamen referent a la condonació de 
part de les quotes fixes per presentar la corres- 
ponent proposició a la propera Junta General Ex
traordinaria, proposen que s’acordi de demanar 
la condonació o reducció de quotes fixes d’acord 
amb la següent escala:

Els que pertanyin a un sol Grup de la Mutual 
pagaran la mateixa quota fixa actual d’una pes- 
seta.

Els que pertanyin a dos grups (Indistintament 
d’Invalidesa o Vida) se’ls condonará 0,10 pesse
tes, pagaran en conseqüència, 1,90 pessetes de 
quota fixa

Els que pertanyin a tres Grups se’ls condonará
0,30 pessetes, pagaran 2,70 pessetes.

Els que pertanyin a quatre grups se’ls condo
nará 0,60 pessetes, pagaran 3,40 pessetes.

Els que pertanyin a cinc grups se’ls condonará 
una pesseta, pagaran 4 pessetes.

Els que pertanyin a sis grups se’ls condonara
1,30 pesetes, pagaran 4,50 pessetes.

Els que pertanyin a set grups, condonat 2,10, 
pagaran 4,90 pessetes.

Els que pertanyin a vuit grups, condonat 2,80, 
pagaran 5,20 pessetes.

Els que pertanyin a nou grups, condonat 3,60 
pessetes, pagaran 5,40 pessetes.

Els que pertanyin a dèu grups, condonat 4,50 
pessetes, pagaran 5,50 pessetes.

Barcelona, 16 d’abril de 1929.

I* * *

Aquest dictamen va ésser présentât a la reunió 
celebrada pel Conseil el dia 27 de maig i posât a 
votació fou refusât el dictamen per majoria.

I I I

Proposicions presentades pels Drs. Sixte Cambra
i Joan

Com que ambdues proposicions es refereixen 
a un mateix assumpte i totes tendeixen a la mo- 
dificaciô dels mateixos articles del Reglament o 
sigui aquells que fan referència a la celebraciô 
de la Junta General i a la seva constitució per de- 
legats, el Conseil va estudiar les dues proposi
cions conjuntament admetent per totes dues un 
sol informe i és per aquest motiu també que les 
copiem juntes a continuaciô trancrivint al final 
de la mateixa l’informe del Conseil:

♦ * *

Santiñá

PROPOSICIÓ DR. CAM BRA

És un fet cert que tal com es porten a cap les 
reunions parcials de districte per a deliberar i 
nomenar Delegats té molts punts vulnerables i 
sobretot no representen res ni tenen cap influen
cia sobre els acords ulteriors de l’Assemblea de 
Delegats de la Mutual. És recent el fet, de l’any 
passat, d’haver succeit el cas més insòlit en els 
anals de les delegacions. En efecte, uns Delegats 
nomenats per uns socis per a representar-los i 
defensar el seu punt de vista tal com ha d’ésser 
l’esperit i lletra de la paraula delegació, no varen


